
Odense	20/4-2017

Referat	af	generalforsamlingen	i	Læseforeningens	Skakklub
(Referent:	Ken	Rasmussen)

Fremmødte:	 Alex	 Sørensen,	 Arne	 Christiansen,	 Claus	 Børsen,	 Dan	 Wulff,	 Erik	 Zimmermann-
Nielsen,	 Jakob	 Jensen,	 Jannick	 Benneth	 Skow,	 Johnny	 Holler	 Johansen,	 Jørn	 Moestrup,	 Ken
Rasmussen,	Kris	Klausen,	Kristen	Sørensen,	Kurt	Ploug,	Lars	Munk	 Jensen,	Michael	Hansen,	Niels
Lund,	Per	Bjerre,	Rene	Rauer	Hansen	og	Villy	Nielsen.

1.	Valg	af	dirigent
Formanden	bød	velkommen	og	foreslog	Erik	Zimmerman-Nielsen	som	dirigent,	som	modtog	valg.

2.	Formandens	beretning
Den	afgående	 formand	berettede	om	hold-	 og	 individuelle	 indsatser	 i	 årets	 løb,	med	god	brug	 af
tavlen.
Beretningen	godkendt.

3.	Regnskabsaflæggelse
Kristen	Sørensen	gennemgik	regnskabet	for	2016/17	samt	budgettet	for	resten	af	året.	
Regnskab	og	budget	godkendt.

4.	Behandling	af	eventuelt	indkomne	forslag
Der	var	ikke	indkommet	nogle	forslag.

5.	FastsæBelse	af	konCngent
Det	halvårlige	kontingent	for	de	forskellige	medlemskategorier	fortsætter	uden	ændringer:	
Seniorer:	500,-	kr.	
Pensionister:	375,-	kr.	
Juniorer	(15-20	år):	280,-	kr.	
Børn	(under	15	år):	225,-	kr.	
Passivt	medlem:	300,-	kr.	
B-medlem:	100,-	kr.

6.	Valg	Cl	bestyrelsen
Alex	Sørensen	gik	af	som	formand	og	erstattedes	af	Per	Bjerre.	Lars	Munk	Jensen	og	Ken	Rasmussen
var	på	valg	og	genvalgtes.	Herudover	(gen-)	valgtes	nedenfor	nævnte	suppleanter	og	revisorer.

1) Formand:	Per	Bjerre.
2) Kasserer:	Kristen	Sørensen.
3) Næstformand:	Lars	Munk	Jensen.
4) Sekretær:	Ken	L.	Rasmussen.
5) Materialeforvalter:	Kris	Klausen.
6) 2	Bestyrelsessuppleanter:	Jørn	Moestrup	og	Peter	Frank	Jørgensen
7) 2	Revisorer:	Niels	Lund	og	Jannick	Benneth	Skouw.
8) 1	Revisorsuppleant:	Christian	Winter	Hust.

7.	Eventuelt
Forslag	 (ikke	 a`leveret	 14	 dage	 forlods	 og	 derfor	 ikke	 behandlet	 under	 punkt	 4)	 fra	 Jakob	 om
udvidelse	af	bestyrelsen	til	f.eks.	8	mand	for	at	a`hjælpe	den	situation,	at	de	samme	få	personer	igen
og	igen	står	for	al	arbejdet	ifm.	klubaftenstart	og	-slut.
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Efter	en	god	debat,	hvor	konsensus	var	at	der	skulle	gøres	noget,	at	det	gjaldt	om	at	få	mange	`lere
medlemmer	 delagtiggjort	 i	 klubbens	 faste	 gøremål,	 afrundede	 Per	 med	 et	 tilsagn	 på	 vegne	 af
bestyrelsen	om	at	`inde	en	løsning	på	problemet.

Generalforsamlingen	sluttede	med	et	”Længe	leve	Læseforeningen”.

Ken	Lentz	Rasmussen
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